

巴厘島 4天超值遊

1

抵達巴厘島
酒店: B Hotel或同級

抵達巴厘島後指定時間:
14:00/16:00/18:00/20:00由專人接待送往酒店。然後自由購物或自由活動。(非指定接送時間, 單獨接送機 AUD40/人/程)

Day 1 Arrive Bali B Hotel or similar
Arrival Bali, transfer to hotel & free at own leisure. (Free airport pick up and transfer to hotel on 14:00/16:00/18:00/20:00. Airport transfer AUD40/person/trip outside the specified pick up time)



海神廟



烏布傳統市場



傳統按摩



道地燒烤晚餐

3

烏魯瓦圖斷崖廟 夢境海灘
土特產工廠 金巴蘭海灘
(早、午、晚餐)
酒店: B Hotel或同級

早餐後, 參觀【烏魯瓦圖斷崖廟】和【夢境海灘】, 建於十一世紀, 是巴厘島上最悠久又具代表性的廟宇。過後, 參觀當地的【土特產工廠】這裏有各種各樣的土特產任君選購。晚餐於【金巴蘭海灘】享用道地燒烤晚餐, 可欣賞到巴厘的日落, 邊用晚餐邊享受海邊的氣息。飯後享受30分鐘印尼傳統舒壓按摩。

Day 3 Bali Full Day Tour (B, L, D)
B Hotel or similar
Uluwatu Tempel
Dreamland Beach
Shopping at Ole-ole-Jimbaran Beach
Seafood BBQ Dinner
30 Minutes Massage

4

離開巴厘島 (早餐)

早餐後, 自由活動至指定時間集合 (09:00/14:00/18:00), 送往巴厘國際機場, 辦理離境手續返回家園。(非指定接送時間, 單獨接送機 AUD40/人/程)

Day 4 Depart Bali (B)
Return Flight "Home Sweet Home"

After breakfast, free and easy until transfer to Ngurah Rai International Airport for your return flight. And is the time to say "GOODBYE" to the most popular tourist destinations in the world - Bali. (Free airport transfer departure from hotel on 09:00/14:00/18:00. AUD40/person/trip outside the specified pick up time)

所有節目安排按當地狀況決定, 因天氣或航班原因本公司有權適時調整瀏覽安排, 並且本公司保留最終決定和解釋權。以上所列酒店倘若已訂滿, 本公司有權用其他同級酒店替換。如因個人原因未能及時會合導遊, 本公司不承擔任何責任。如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素所引起的額外費用, 本公司不承擔任何責任。

Nexus Holidays reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of the tour and to substitute hotels of a similar standard if the hotels listed in our brochure are unavailable. Passengers must remain with the tour group at all times and must not deviate from the set itinerary. Nexus Holidays acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which Nexus Holidays has no control.



2

金塔馬尼 烏布
海神廟 (早、午、晚餐)
酒店: B Hotel或同級

早餐後, 參觀著名的【烏布傳統市場】, 是巴厘島最著名的旅遊景點, 也被認為是巴厘島最具有文化氣息的地區, 許多最知名的博物館以及美術館都匯聚在此! 然後參觀工藝小鎮【哲魯銀製品工廠】及【巴迪村】, 塔曼阿尤寺在這裏你可以觀賞島上居民精緻的雕工。前往到【POLO直銷工廠】自由購物。繼續前往參觀巴厘島最重要的印度教廟宇代表【海神廟】, 始建於16世紀。該廟坐落在海邊一塊巨大的巖石上, 每逢潮漲之時, 巖石被海水包圍, 整座寺廟與陸地隔絕, 孤絕地矗立在海水中, 只在落潮時才與陸地相連。對岸陸地崖邊可以眺望迷人的日落景色。晚餐在當地餐廳。

Day 2 Bali Full Day Tour (B, L, D) B Hotel or similar
After Breakfast, we proceed to visit handicrafts centre and historical places of interest such as **Celuk Village**(Gold & Silver works centre), After that you will continue visit to the Balinese painting centre **Ubud**, a traditional market where you are able to bargain on the goods of your interest. After Ubud we will continue our journey to **Batik and Polo factory**. Your next visit will be **Tanah Lot** to see the amazing one of the Bali's most important temples, built on top of an island like rock that can be reached during low tides. Here you will enjoy a breath taking a **Romantic Sunset**. Then, you will proceed.



金塔馬尼



金巴蘭沙灘



烏魯瓦圖斷崖廟



夢境海灘

